
Se lvíčkem na prsou: Marek Schmeiser (nar. 1996) z Dolní Rovně 

 
Marek Schmeiser je dalším 

fotbalistou z Dolní Rovně, který 

měl tu čest nastoupit 

v reprezentačním dresu se 

lvíčkem na prsou. Nejednalo se 

sice o akci fotbalovou, ale přesto 

je  obrovským individuálním 

oceněním i úspěchem  to, že 

Marek mohl reprezentovat 

Českou republiku a nastoupit   v 

týmu futsalové  reprezentace 

ČR U-21.  Marek Schmeiser je 

vedle mládežnického  fotbalového 

reprezentanta Honzy Shejbala 

(nar.1994) dalším vzorem pro 

naši mládež,  důkazem toho, že i 

z Dolní Rovně se lze dostat až na 

pomyslný sportovní vrchol. Pár 

otázek Roveňského poločasu 

Vám přiblíží první dojmy   

 reprezentační premiéry tohoto 

mladíka z Dolní  Rovně.    

 

Máro, minulý týden přišla zajímavá informace, že jsi byl nominován trenérem 

Markem Kopeckým na turnaj futsalové reprezentace U-21. Můžeš k této 

nominaci říci něco víc? Byla to tvoje první repre akce?  

Ano, byla to má první reprezentační akce. V pátek na tréninku reprezentace se zranil 

brankař Slávie Bartůněk a trenér Kopecký mě povolal, ať co nejdříve dorazím. 

Následovalo rychlé balení a přesun do Ostravy. 

O jaký turnaj se jednalo? Kolik zápasů jsi odchytal, jak jste dopadli? 

Jednalo se o mezinárodní turnaj ve futsale Ostrava Cup 2015, za účasti ligového 

Benaga, reprezentace U-21 Slovenska, výběru hráčů 2 ligy a výběr juniorů Baníku 

Ostrava. Odchytal jsem jedno sobotní utkání ve skupině a část nedělního o umístění. 

Sobota se nepovedla, jedno utkání jsme remizovali a druhé prohráli. Vstřelili jsme 

pouze jednu branku a podle spoluhráčů i vedení se jednalo o nejnepovedenější 

turnaj za poslední dobu. Následkem toho jsme hráli pouze o 5. a 6. místo. Toto 

utkání jsme naštěstí zvítězili 4:0. 

V kterém futsalovém klubu aktuálně působíš, kdo je tvým trenérem? 

Působím v týmu U19 Era-Pack Chrudim a trenérem je bývalý brankář Tomáš Meller. 

A co fotbal? V Rovni jsi byl na prvním letošním tréninku, který vedl trenér Jiří 

Tesař. Budeš chytat v Rovni, příp. kam směřují tvoje kroky v jarní fotbalové 

sezóně? 

V jarní části sezony budu chytat I. A  třídu za Luži, a budu mít vyřízené střídavé starty 

do AFK Horní Jelení hrající KP.  

 



A co tvoje sportovní plány do budoucna? 

Ve futsale bych se chtěl dále prosazovat do reprezentačních výběrů a v týmu 

Chrudimi třeba nakouknout do A týmu. A zatím mi chybí také zlatá medaile                 

z juniorské soutěže, tak kdyby se povedla..Ve fotbale bych chtěl působit na úrovni 

krajských soutěží, popřípadě divize. Také jsem rád, když můžu utkání prožívat i na 

opačné straně, s píšťalkou nebo praporkem v ruce.. 

 Co škola a to ostatní mimo sport?  

V loňském roce jsem ukončil studium tříletého oboru na SOU plynárenském  

v Pardubicích, a nyní tam pokračuji dvouletou nástavbou. Mimo sport toho moc není, 

na většinu nezbývá čas, a když ano, tak ho věnuji odpočinku, holkám a společenské 

zábavě. 

A co táta, jaké on má své osobní sportovní plány v roce 2015? 

Táta v pohodě, nejspíš bude nadále působit jako rozhodčí krajských soutěží ve 

fotbale a futsale.  

Nějaké poselství hráčům, funkcionářům, divákům nebo i trenérovi do Rovně na 

závěr?  

Hráčům, divákům a funkcionářům přeji postup Rovně do krajské soutěže. Trenérovi 

Tesařovi přeji hodně zdaru, vítězných utkání a široký kádr. Je to kvalitní trenér se 

zkušenostmi z vyšších soutěží, které zde jistě uplatní. Tímto bych mu také rád 

poděkoval, že mi dal příležitost nakouknout do divize fotbalu, a také za nastartování 

mé futsalové kariéry v Torfu Pardubice. 

 

Máro, díky za odpovědi. Přejeme Ti mnoho zdaru, ať se ti daří jak ve fotbalové, 

tak i ve futsalové bráně 
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Připravil 23. 2. 2015 J. Pýcha 
 


